

長榮大學華語文教育中心
【南台灣·生存華語】招生簡章

實體 Onsite campus 線上 Online virtual

1 對 1 家教班 On-on-one Tutoring 2-4 人小團班 Small Class of 2-4 5 人以上大團體班 Group above 5

華語課 Mandarin Chinese 其他語言暨文化課 Other Language or Culture related

客製專班 Tailor-made Class

2021.03.19

一、 課程名稱 Name of Course

南台灣生存華語 Survival Taiwanese

二、 主辦單位 Organizer

華語教育中心 Chinese Language and Culture Center

三、 招生對象 Who are invited

只要您的學台語有興趣·歡迎報名；

若是外籍同學·建議有 A2 以上 (能和同學日常溝通) 的華語能力再報名。

As long as you are interested in learning Taiwanese, YOU ARE the ONE we invite!!

If you are not a Mandarin native speaker, this course will be suggested for those who are already able to have simple daily conversations with people or those have A2 level and above in Chinese language proficiency.

四、 課程時間 Class Time : (8 小時+2 小時)

Class A : 週四下午 14:20-16:10

Thursday afternoon, (Basic) 4/29、5/6、5/13、5/20 + (added) 5/27、6/3

Class B : 週二晚上 18:20-20:05

Tuesday evening (Basic) 4/27、5/4、5/11、5/18 + (added) 5/25、6/1

五、 課程地點 Venue : (地點暫訂·以開課通知為主)

◆ Class A : T10401

◆ Class B : T10636

六、 授課教師 Lecturer:

Dr. Yu Shi-De 中山大學游士德老師 / 資深華語教師

七、 課程費用 Tuition Fee

NT\$999 元享四堂課；加價 NT\$300 立馬再多 2 堂

ONLY NT\$900 to have 4 classes in basic and add NT\$300 more to get 2 more extra!!

八、 報名及繳費方式 Sign-up and payment

(一) 報名受理：即日起至 2021.04.22 (四) 止

Open for recruitment: from now on until April 22 (Thur.)

(二) 請至線上報名：<http://cjcu.tw/r/mSSndy>

Please fill in the online application form: <http://cjcu.tw/r/mSSndy>

(三) 華語中心收到您的報名之後將回覆確認，並通知繳費，完成繳費後才算報名成功。繳費可至華語中心現金繳費、信用卡刷卡或 ATM 轉帳。

CLCC will reply to confirm your registration and will inform you the detail of payment. The seat will be reserved after the payment. The paying in cash, credit card or ATM transfer are all accepted.

九、退費標準 Refund Policy

(一) 繳費後，如因人數不足無法成班，或遇不可抗力之因素而導致活動必須取消，則無條件全額退款。

(二) 如因個人因素不克參加，則依以下原則辦理退費：

1. 開課前 7 天(含)提出退費，扣除已支出的費用(如有)，其餘全額退款。
2. 開課前 1~3 天(含)提出退費，退款已繳費用三分之二。
3. 開課之後，則不予退費。

(三) 退費手續配合學校會計作業，需要 2-3 週作業時間，敬請見諒。

A. The course cancelled because of the lack of students or the policy change made by CLCC the full amount (100%) refund.

B. The application of refund caused by the personal reason, the return of tuition will be as follows:

- I. Apply for a refund 7 days before the class, 100% of the fee will be refunded after deducting the expenses incurred.
- II. Apply for a refund 3 to 1 day before the class, only two of third paid fee will be refund.
- III. No refund after the class begins.

十、其他注意事項

(一) 本課程有最低開班人數 10 人限制；若未達開課人數，則無條件退費。

There are 10 people of minimum quantity to offer the class. Class would be canceled and 100% refunded when the class size does not reach the required number.

(二) 課程缺課達 2 小時以上不予頒發完成證書。

The certificates only offer to students who at least finish 6 hours and above of the course.

十一、聯絡方式 Contact

華語中心劉小姐 / 06-2785123 分機 5083 / clcc@mail.cjcu.edu.tw

CLCC Ms. Joy Liu / 06-2785123 ext. 5083 / clcc@mail.cjcu.edu.tw